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Subaru Poland Rally będzie debiutem na łapanowskich asfaltach drugiej załogi Subaru Poland Rally Team. 

Kajetan Kajetanowicz(ak-cieszyński): „Rajd bardzo mi się podoba. Trasa jest bardzo wymagająca, odcinki są szybkie, a jednocześnie bardzo
techniczne” - uważa Kajetan Kajetanowicz. -„ Mało prostych, szybkie łuki i wiele zdradliwych miejsc. To sprawia, że bardzo ważny będzie dobry opis i
praca pilota. Wiem, że zdradliwe są tutejsze asfalty, szczególnie jak popada, chociaż przy tej temperaturze ten asfalt się topi i tak więc jest ślisko.
Nie obawiam się mokrych nawierzchni, ale tutaj wolałbym żeby jednak nie padało. Szkoda, że nie mieliśmy możliwości pojechać tego rajdu w
ubiegłym roku. Mielibyśmy jakieś doświadczenie, na co zwracać największą uwagę. Cieszymy się że nie mamy żadnego ciśnienia ze strony
sponsorów, jest to dla nas bardzo ważne i bardzo to doceniamy. Głównym naszym założeniem jest dojechać do mety i będziemy się starali to
uczynić. Tym bardziej że doskonale zdajemy sobie sprawę, że bardzo dużo nam brakuje do czołówki. Samochód jest bardzo dobrze przygotowany.
Chciałbym podziękować moim sponsorom – Subaru Polska, Novol, Pirelli, Kania i Chlebek części TIR, dzięki którym mogę wystartować w tym rajdzie”.

Rajd podoba się również Oli: „Tak jak mnie wszyscy wcześniej nastawiali, trasa jest rzeczywiście bardzo wymagająca, zarówno dla kierowcy jak i
pilota. Tak więc czeka mnie sporo pracy podczas tych dwóch dni. Ale myślę, że da się to wszystko przejechać. Niestety startujemy tutaj pierwszy raz.
W poprzednim roku byliśmy tylko widzami, tak że kojarzymy tylko pewne partie. Będzie to chyba mój najtrudniejszy rajd w życiu”.
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